
Referat af bestyrelsesmøde d. 27/5 – 2024 Yderhavnen 

 

Referat 

 

Deltager: CET, CH, Michael, Kim, Rene, Erik 

 

Formanden har ordet. 

• Referat fra møde med Alpina Marine. 
o Daniel, Carsten og Torben mødtes ved klubhuset for at gennemgå byggeri og 

klubben. 
o Alpina Marina udtrykte deres ønske om at være en samarbejdspartner til Næstve 

Sejlklub, herunder også Yderhavnen. 
o Alpina Marina er åben for at modtage en ansøgning om midler til et konkret 

sponsorat. 
o Bestyrelsen er enige om at sende en ansøgning om midler for et køkken til Alpina 

Marina. 
o CET sender ansøgning til Alpina Marina. 

• Referat fra økonomimøde med husgruppen.  
o Møde afholdt for at gennemgå forbrug og mangler i forbindelse med byggeriet. 
o Mandat er givet til husgruppen til at forhandle mangellisten med Michael Sommer. 
o Huset aftales at være nøglefærdig den 20. juni. 
o Listen over tilbudsmangler løber op omkring kr. 150.000,- 
o Erik har lavet ny likviditets budget. Pt. er der kr. 700.000,- tilbage på kontoen. Der 

mangler at blive betalt kr. 665.000,- på den aftalte kontrakt. 
o Forventning om momsretur i starten af juli. 
o Vil forsøge at forhandle med Michael Sommer om udskydelse af sidste betaling for at 

moms kan nå at blive refunderet inden. 
o Der findes en aftale med HB omkring lån til momsen. 
o Ved regnskabsårets afslutning forventes likviditeten at lande på kr. 178.000,- på. Der 

er hensættelser på 190.000kr (oprensning/bro). Derved er der et mindre 
overforbrug. 

o Økonomi driftes fortsat meget stramt. 
o Kassekredit i hovedklubben endnu ikke brugt. 

 

Bordet rundt, herunder: 

• Økonomien, v. Erik.  
o Gæstesejler besøg er væsentligt højre i år end sidste år på samme tid.  

• Broen, v. Kim, herunder; 
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o Der er en lille vandlækage på gammel bro som skal undersøges. 
• Huset, v. Michael. 

o De øvrige affaldscontainere flyttes til havnen for at øge skraldkapaciteten. 
o Billetautomaten opsættes snart. Den opsættes af BEAS. 
o Rengøring bestilt til hver mandag og fredag. 
o Der indkaldes til at bygge et midlertidigt skur, samt busk trimning i midten af Juni.  

• Pladsmand, v. René 
o 279 er ledig men hæmmet af dybdegang  
o Forslag om at ændre 201 til permanent gæsteplads, da det er meget problematisk at 

komme ud, når der ligger gæstesejlere langs molen. 
o Bestyrelsen er enig om at nedlægge plads 201 som andelsplads. 
o Ansøges om formel tilladelse hos HB 

  
Nyt fra husgruppen 

• Status på byggeri - TIDSPLAN. 
o 20. juni forventes overlevering af huset 

  
  
Eventuelt. 
  

• Automat 
o Forslag om strømpakke på 10kr oveni havneafgift, baseret på erfaring fra andre 

tilsvarende havne. Dette vil ikke kræve overvågning af enkelte stik og bliver derved 
frivillig. 

• Nøglebrik til klubhus. 
o Det koster kr.200,- at få udleveret en nøglebrik til det nye klubhus og ved aflevering 

refunderes der kr.100,-. Medlemmer har pligt til at oplyse, hvis nøglen mistes, så 
nøglen kan spærres. 
 


